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Sörmlandsdistriktet 
 

Protokoll styrelsemöte 

  
 

Plats och tid Zoom      20230427 Kl 18.02- 18.43 

 

Beslutande Birgitta Hoflin,  ordförande 
Gullevi Bergqvist, sekreterare 
Lola Södergård, kassör 
Jeanette Liljebäck, ledamot 
Ulrika Holmberg, ersättare 
Eva Strauss, ersättare 

 
 

 

Övriga deltagare                        
 

Ej närvarande Mikael Svensson, ledamot 
Anki Lindholm, vice ordförande 
Kaarina Ekola, ledamot 
 

Utses att justera 
 
 

Jeanette Liljebäck 

 

Underskrifter Sekreterare  
  ………………………………………………………. 
  Gullevi Bergqvist 

Paragraf
er 
1-12 

 Ordförande  
  ………………………………………….. 
  Birgitta Hofllin 

 

 Justerare  
  ………………………………………….. 
  Jeanette Liljebäck 
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 § 1 

 
 Mötets öppnande 

 
 Ordföranden Birgitta Hoflin hälsar välkommen till mötet. 
 

 
§ 2 
 
Val av justerare 
 
Styrelsen beslutade att utse Jeanette Liljebäck till justerare. Samtliga 
ledamöter och suppleanter är kallade. 
 

  
 § 3 

 
Fastställande av dagordning 
 
Föreliggande dagordning godkändes. 
 

  
  § 4 

 
Inkomna skrivelser 
  
Revisionsberättelse från SBK, länk till denna. 
 
Fråga om resebidrag för instruktörer som utbildas från Nyköpings BK.  
 
 

 § 5 
 
Utgående skrivelser 
 
Svar på fråga från Nyköpings BK om ersättning för resebidrag till 
instruktörsutbildning. Klubbarna ska skriva ett avtal med de som går 
utbildningen och att de ska ha kurser motsvarande summan. Distriktet  
bidrar därför inte till resebidragen. 
 
 
   § 6 
  
Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning 
 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
 

  
 § 7 

 
Ekonomisk rapport samt budget 
 
Redovisades och godkändes Bilaga 1 
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 § 8 
  
 Rapporter från sektorer och kommittéer 
 

Eftersom det är ett medlemsmöte direkt efter detta möte beslutade 
styrelsen att ta rapporterna där. 

  
  
 § 9 
 
 Övriga rapporter 
  
 Diskussionsforum: 

Eva Strauss rapporterade från forumet 18/4. Det var mycket 
diskussion om ekonomin och ett nytt redovisningssystem. 
Birgitta rapporterade från 25/4. Lång diskussion om ekonomin. SBK 
vill höja medlemsavgiften om vi vill behålla den service vi har. 
 
Anki har rapporterat om evenemanget på Solbacka. På fredagen är 
det Specialsök och på lördagen Agility och Rally som distriktet står för. 
HUS står för resekostnader. 
 
Birgitta har varit på MH för att se vad som behövs för utbildningar. 
Strängnäs ska ha en mentaldag med information om MH med Ingrid 
Tapper. 
  

   
 § 10 
 
 Motioner till kongressen 
  

Diskuterades vad som ska tas upp på medlemsmötet. 
  
 

§ 11 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 12 

Mötets avslut 

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.  Nästa 
möte är via Zoom 9 maj kl 19.00.. 
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